

Amazing 日
JAPAN 本

7D5N
日本东北 + 东京
(栃木县 / 宫城县 / 山形县)
TOHOKU + TOKYO
(TOCHIGI / MIYAGI / YAMAGATA)

Tour Code: JRD-5

 **Golden**[®]
Destinations



Japan
日本



Zao Fox Village
藏王狐狸村



Ryuokyo Gorge
龙王峡



Mount Zao
藏王山



Ginzan Onsen Street
银山温泉街

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Mount Zao
藏王山



Nikko Toshogu Shrine
日光东照宫



Mitsui Outlet Park Sendai Port
三井奥特莱斯购物城



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ HANEDA TOKYO (MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2 TOKYO 🚗 NASU (B/L/D)

- ☑ Nikko Toshogu Shrine
- ☑ Ryuokyo Gorge
- ☑ Nasu Teddy Bear Museum

D3 NASU 🚗 UTSUNOMIYA YAMAGATA (B/L/D)

- ☑ Zao Fox Village
- ☑ Mount Zao (Included Returning Ropeway)

D4 YAMAGATA (B/L/D)

- ☑ Mogami River Cruise
- ☑ Ginzan Onsen Street

D5 YAMAGATA 🚗 MIYAGI UTSUNOMIYA (B/-/D)

- ☑ Matsushima Sightseeing Cruise
- ☑ Mitsui Outlet Park Sendai Port
- ☑ Adachigahara Furusato Village

D6 UTSUNOMIYA 🚗 TOKYO HANEDA DEPARTURE (B/L/D)

- ☑ Ginza Shopping District
- ☑ Tokyo Tower (Photo)
- ☑ Shibuya District
- ☑ Shibuya Hachiko Statue

D7 ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TOHOKU

- ◆ **Mount Zao** - Natural phenomenon that occur only once a year during the winter in this Japan majestic mountains which is called the Juhyo. They go by the name of snow monster and this rare combination of atmospheric conditions and tree variety creates the juhyo effect: a sustained cycle of ice accumulation that changes these scrubby fir trees into towering surreal oddities of snow and ice.
- ◆ **Zao Fox Village** - is a fox-themed zoo and theme park located in Shiraishi City, Miyagi Prefecture, Japan. Zao Fox Village is located on Zao Mountain in the northwest of Shiroishi City. There are more than 100 foxes of about 6 varieties raised in the park.
- ◆ **Nasu Teddy Bear Museum** - The Nasu Teddy Bear Museum is one of the must-see attractions when visiting Nasu Plateau. Inside the red brick building surrounded by lush gardens, you can find everything from works by popular authors to teddy bears from all over the world.
- ◆ **Ginzan Onsen Street** - Visit a hot spring town located along the Ginzan river. Enjoy strolling through one of Japan's prettiest onsen town lined with three and four storey wooden inns. This place was featured in NHK's TV series "Oshin".
- ◆ **Matsushima Bay Cruise** - Enjoy a boat cruise around Matsushima, famous for its tranquil and picturesque bay with 260 tiny islands. Ranked as Japan's top three scenic views for centuries.

TOKYO

- ◆ **Ginza** - It is a commercial district located in Chuo-ku, Tokyo, Japan. It is famous for its internationally renowned department stores, boutiques, restaurants, cafes and other facilities. It is one of Tokyo's representative areas.
- ◆ **Shibuya** - It is one of the most representative business districts in Tokyo. Shibuya is called "Tokyo's Ximending". It is very similar to Taipei's Ximending. It is the most popular bustling street for young people and international tourists.



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ BBQ Buffet
- ★ Gyoza Set Meal
- ★ Toban Yaki
- ★ Chicken Chanko Hotpot
- ★ Japanese Pork Cutlet Rice
- ★ Yamagata Local Cuisine - Imoni Pot



🔥 : Onsen Hotel

HOTEL (5 NIGHTS)

- ✓ Mercure Tokyo Haneda Hotel or similar class x 1 Night
- 🔥 ✓ Grand Mercure Nasu Highland Resort or similar class x 1 Night
- ✓ Daiwa Roynet Yamagata Station Hotel / Yagamata Grand Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Sendai Kokusai Hotel or similar classes x 1 Night
- ✓ Candeo Hotel Utsunomiya or similar class x 1 Night



Special Arrangement:
Sasa-kamaboko
Hand-baking Experience



Tokyo Tower
东京铁塔



Mogami River Cruise
松岛湾船游



Japanese Pork Cutlet Rice
日式炸猪排饭

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考



精简行程

第一天 启程 ✈️ 羽田 🚗 东京 (机上用餐)

- ☑️ 入住酒店

第二天 东京 🚗 那须 (早/午/晚)

- ☑️ 日光东照宫
- ☑️ 龙王峡
- ☑️ 那须泰迪熊博物馆

第三天 那须 🚗 宫城县 🚗 山形县 (早/午/晚)

- ☑️ 藏王狐狸村
- ☑️ 藏王山 (含往返缆车)

第四天 山形县 (早/午/晚)

- ☑️ 最上川漂流船
- ☑️ 银山温泉

第五天 山形县 🚗 宫城县 🚗 宇都宫 (早/午/晚)

- ☑️ 松岛湾船游
- ☑️ 三井奥特莱斯购物城
- ☑️ 安达原故乡村

第六天 宇都宫 🚗 东京 🚗 羽田 ✈️ 回程 (早/午/晚)

- ☑️ 银座购物区
- ☑️ 东京铁塔 (外观)
- ☑️ 涩谷区
- ☑️ 涩谷忠犬八公雕像

第七天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

东北

- ◆ **藏王山** - 大自然打造的冬季限定艺术之作，树冰亦有“雪怪”的别名，一眼望去数不清的巨大树冰密布耸立的场景充满了震撼了和神秘感。所谓的树冰，是指当冷却至冰点以下的雾和云吹过树木时，在树木表面附着的冰。这是只在东北地区奥羽山脉部份山区，和亚高山带才会出现的罕见奇景。形状独特且巨硕的树冰群，亦有雪怪的别名，是在日本才看得到的特殊景观。
- ◆ **藏王狐狸村** - 是位于日本宫城县白石市，一座以狐狸为主题的动物园及主题乐园。藏王狐狸村位于白石市西北部藏王山上，园内饲养有超过100只约6种品种的狐狸，除了日本人熟悉的北狐之外，还包括稀有种类的银狐、蓝狐、白金狐、影狐、十字狐等。除了狐狸之外，还饲养了兔子、山羊和小马。
- ◆ **那须泰迪熊博物馆** - 那须泰迪熊博物馆是造访那须高原的话不可错过的景点之一。环绕在郁郁葱葱庭园中的红砖建筑物内，从人气作家一手打造的作品开始，到来自全世界满满的泰迪熊。其中又以德国Steiff公司于1910年制造，及英国Chad Valley公司于1940年制造等，展示了具有历史价值的高价泰迪熊。
- ◆ **银山温泉街** - 这座浓厚日本传统风情的银山温泉乡，正是当年风靡亚洲的NHK电视连续剧《阿信》的故事舞台及取景地。
- ◆ **松岛湾船游** - 松岛是日本三大名胜景点之一。搭乘汽船环游松岛湾，沿岸及松岛湾上的260个大小岛屿组成，松岛的景色根据地点与季节产生各种变化，景色之优美堪称日本三景之首。

东京

- ◆ **银座** - 是位于日本东京都中央区的商业区，以国际知名的百货公司、精品店、餐厅和咖啡馆等设施而闻名，是东京其中一个代表性地区。
- ◆ **涩谷** - 是东京最具代表性的商圈之一，涩谷被称为“东京的西门町”，非常类似台北西门町，都是年轻人和国际观光客最喜欢去的繁华街。



✓ 5早餐 / 4午餐 / 5晚餐

风味餐：

- ★ 烧肉放題
- ★ 鸡肉相扑火锅
- ★ 日式炸猪排饭
- ★ 饺子套餐
- ★ 陶板烧
- ★ 山形乡土料理-芋煮锅



🔥 : 温泉酒店

酒店住宿 (5晚)

- ✓ 东京Mercure Tokyo Haneda酒店或同级 x 1晚
- 🔥 ✓ Grand Mercure那须高原度假酒店或同级 x 1晚
- ✓ 山形站前大和鲁内酒店 / 山形格兰酒店或同级 x 1晚
- ✓ 仙台国际酒店或同级 x 1晚
- ✓ Candeo宇都宫酒店或同级 x 1晚



特别安排:
体验烤鱼板

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行,会或否事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 3.70 100 日元 = 马币 3.70 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C - 6°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C - 3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>A330</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: